
Lever Butt Stock - Henry Straight Grip Stock - Black

Montageanleitung

Attributes

Name: Henry Straight Grip Stock - Black
Manufacturer: Ranger Point Precision
Product no.: BRD261245
Mfr. No.: 8018
Color Finish: Black
Grip Type: Straight Grip
Make: Ranger Point Precision
Material: Aluminum
Model: Henry
Delivery weight: 0.62kg
Shipping height: 41mm
Shipping width: 37mm
Shipping length: 337mm

https://rangerpointprecisionsupport.zendesk.com/hc/en-us/sections/4404823591315-INSTALLATION-INSTRUCTIONS-
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Sicherheitshinweise für den Unterhebelrepetierer
Hinterschaft Ranger Point Precision Henry Straight
Grip Stock Schwarz

Einleitung
Herzlichen Glückwunsch zu Ihrem Kauf des Henry Straight Grip Schaftes von Ranger Point Precision. Dieser Schaft
wurde entwickelt, um die Leistung Ihres Henry Gewehrs zu verbessern. Bitte lesen Sie diese Sicherheitshinweise
sorgfältig durch, um eine sichere und effektive Nutzung zu gewährleisten.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien
Stellen Sie sicher, dass das Produkt nur für den vorgesehenen Zweck verwendet wird.
Lagern Sie das Produkt außerhalb der Reichweite von Kindern.
Überprüfen Sie regelmäßig auf Beschädigungen oder Abnutzungserscheinungen.
Verwenden Sie das Produkt nicht, wenn es beschädigt ist.
Halten Sie sich an alle lokalen Gesetze und Vorschriften bezüglich Waffen und Zubehör.

Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Nutzung
Verwenden Sie den Schaft nur mit kompatiblen Henry Modellen mit geradem Schaft.
Achten Sie darauf, dass der Schaft ordnungsgemäß installiert ist, bevor Sie Ihr Gewehr verwenden.
Verwenden Sie beim Anbringen des Schaftes Werkzeuge gemäß den Anweisungen, um Verletzungen zu
vermeiden.
Halten Sie den Schaft und das Gewehr während der Benutzung stets unter Kontrolle.
Vermeiden Sie es, den Schaft in feuchten oder extremen Bedingungen zu lagern, um Korrosion zu verhindern.

Anweisungen für Installation und Nutzung

Installation des Schaftes:

Entfernen Sie den alten Schaft gemäß den Anweisungen des Herstellers.
Platzieren Sie den neuen Henry Straight Grip Schaft auf dem Gewehr.
Verwenden Sie die mitgelieferten Schrauben und Werkzeuge, um den Schaft sicher zu befestigen.
Überprüfen Sie die Festigkeit der Befestigungen, bevor Sie das Gewehr verwenden.

Nutzung des Schaftes:

Stellen Sie die Wangenauflage auf die gewünschte Höhe ein, um eine optimale Zielgenauigkeit zu
gewährleisten.
Nutzen Sie die MLOK Befestigungspunkte für Zubehör, wenn erforderlich.
Achten Sie auf die richtige Handhabung des Gewehrs, um Unfälle zu vermeiden.

Entsorgungsanweisungen
Entsorgen Sie das Produkt gemäß den örtlichen Vorschriften für Aluminium und andere Materialien.
Bringen Sie den Schaft zu einer geeigneten Recyclingstelle, wenn er nicht mehr verwendet werden kann.
Vermeiden Sie es, das Produkt im normalen Hausmüll zu entsorgen.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung
Bitte wenden Sie sich an den Hersteller oder den Einzelhändler, bei dem Sie das Produkt erworben haben, um
weitere Informationen oder Unterstützung zu erhalten. Achten Sie darauf, alle Sicherheitsanfragen über die
angegebenen Kontaktkanäle zu klären.

Schlussfolgerung



Die Sicherheit hat oberste Priorität. Indem Sie diese Anweisungen befolgen, tragen Sie dazu bei, ein sicheres und
angenehmes Erlebnis mit Ihrem Henry Straight Grip Schaft zu gewährleisten. Vielen Dank, dass Sie sich für Ranger
Point Precision entschieden haben!
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Lever Butt Stock Henry Straight Grip Stock Black
Safety Instructions

Introduction
Thank you for choosing the Lever Butt Stock Henry Straight Grip Stock Black from Ranger Point Precision. This
product is designed for safe and effective use. Please read and follow these safety instructions carefully to ensure
proper handling and installation, as well as to maximize your safety and the safety of others.

General Safety Guidelines
Always use this product in accordance with the manufacturer's instructions.
Ensure that all safety features are functioning correctly before use.
Regularly inspect the product for signs of wear or damage.
Keep the product out of reach of children and vulnerable individuals.
Report any unsafe products or incidents to the appropriate authorities.
Stay informed about product recalls by checking the EU's Safety Gate platform.

Specific Safety Precautions for Use
Ensure that the stock is properly attached to the firearm before use.
Do not exceed the manufacturer's weight limit for the stock.
Use only compatible firearms as specified by the manufacturer.
Always handle firearms in a safe manner, keeping the muzzle pointed in a safe direction.
Avoid using the stock if it shows any signs of damage or if it has been involved in an accident.
Wear appropriate eye and ear protection when using the firearm equipped with this stock.

Instructions for Installation and Usage

Installation

Ensure that you are using the correct tools for installation.
Remove the existing stock from your firearm, following the manufacturer's guidelines.
Align the Lever Butt Stock with the mounting points on your firearm.
Securely attach the stock using the provided screws and tools.
Doublecheck that the stock is firmly attached and does not move.

Usage

Familiarize yourself with the operation of your firearm and the function of the stock.
Practice safe firearm handling at all times.
Store the firearm and stock in a secure location when not in use.

Disposal Instructions
Dispose of the product according to local regulations for metal waste.
If the product is damaged beyond repair, consider recycling the aluminum material.
Do not dispose of the product in regular household waste.

Contact Information for Further Support
For any questions or concerns regarding the Lever Butt Stock Henry Straight Grip Stock, please contact the
manufacturer directly. Ensure you have your product information ready for efficient assistance.

Thank you for your attention to these safety instructions. Your safety is our priority, and we hope you enjoy using
your new product responsibly.


